
 

 

Protokoll fört vid Yttersjö fritidsförenings styrelsemöte 23-03-27 
 
Närvarande: Kenneth Sandberg, Fredrik Eriksson, Maria Holmlund, Agneta Ivarsson, 
Anna Åström, Marcus Nordin, Anna Hilmersson samt två inbjudna gäster: Sven-Olov 
Edvinsson och Ingemar Lindgren. 
 

1. Mötet öppnas. 
 

2. Ingemar får ordet. Han är intresserad av att starta fotbollsträning för barn, 
förslagsvis  mellan 5-8 år, 1-2 grupper. Ingemar har erfarenhet av att vara 
tränare sedan tidigare. Beroende på hur många som vill vara med så behövs 
nog fler vuxna.  Fredrik gör en intressekoll på Facebook. 
 

3. Stärka folkhälsan på landsbygden, främst för seniorer, att bryta ensamhet och 
isolering. Seniortorget ordnar mycket aktiviteter i sin lokal på Renmarkstorget, 
de har även digitala föreläsningar. Vad finns det för aktiviteter för daglediga i 
byarna? Sven- Olov berättar hur de gör i Kasamark, varje tisdag träffas 
daglediga 9.00-10.15 för tisdagsfika, en trivsam samvaro, väldigt kravlöst. 
Sedan vet vi att  på Kyrkans Hus anordnas det aktiviteter en torsdag i 
månaden. På Djäknegården har de visst Seniorgympa på torsdagar. Skulle 
man kunna sammanställa det som ordnas för daglediga på ett ställe? Kan 
Holken vara en mötesplats? Sven-Olov skriver ihop en bakgrund om 
Kasamarks tisdagsfika och mejlar Fredrik, kanske finns det personer i de 
andra byarna som kan vara intresserade av att delta. 
 

4. Våffelcafé söndag 2 april 11-14. Christina plus en medhjälpare. Fredrik 
annonserar på Facebook. 
 

5. Styrelsemiddag 2 juni. 
 

6. Övriga frågor 
● Ordna en kul dag för barnen från Ukraina som bor i Hagaborgs gamla 

lokaler. Ett förslag är att de bussas hit och får åka skrana, pimpla och 
äta korv/hamburgare. Agneta har kollat med Göstas buss och det 
kommer att kosta 4000:- att ta barnen hit och tillbaka. Vi kollar upp 
möjligheterna att söka bidrag från kommunen. 

● Fredrik har fått en förfrågan från Alex Götheson, som gör ett slutprojekt 
i webbutveckling, om att få jobba med vår hemsida. Eftersom det kan 
handla om att lägga upp bilder online så kollar Fredrik med Frank om 
vad som gäller när det kommer till GDPR m.m 

● Företag som vill göra reklam för tjänster på vår hemsida är inte okej. 
Däremot om till exempel Stora stenen vill annonsera om sina 
aktiviteter, det går bra.  



 

 

7. Mötet avslutas. 
 

8. Nästa möte blir tisdag 18 april kl. 19.30 
 
 
 
Ordförande                                                                    Sekreterare 
Fredrik Eriksson                                                            Anna Hilmersson 
 


